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PROTOKÓŁ NR 0012.9.1.2024 
z posiedzenia Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji   

w dniu 23 stycznia 2024r. 
 
 

Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala nr 130 A. 
Czas posiedzenia: 13:00 – 13:50 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie             
z załączoną listą obecności.   
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Spraw bieżące: 

 
 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2024 rok, 
 pismo w sprawie naruszenia przez radnych przepisów ustawy o 

samorządzie gminnym,  
 skarga w sprawie braku wywozu nieczystości ciekłych, 
 

4. Wolne głosy i wnioski 
5. Przyjęcie protokołu z dnia 14 grudnia 2023 r.  
6. Zakończenie posiedzenia  

 

Ad.1. 
Otwarcie posiedzenia 
 
Przewodniczący Komisji  Łukasz Kasza dokonał otwarcia posiedzenia, powitał 
przybyłych gości oraz członków Komisji.  
 
Ad.2. 
Przyjęcie porządku obrad  
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie: za-5, przeciw–0, wstrzymujących się–
0.  
 
Ad. 3 
 
Sprawy bieżące 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2023 rok, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za-5, przeciw-0, wstrzymujących się-0 
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 pismo w sprawie naruszenia przez radnych przepisów ustawy o samorządzie 
gminnym,  

Przewodniczący Komisji zapoznał Radnych z treścią pisma. 

Komisja zwróciła się o opinię prawną w sprawie postępowania wyjaśniającego. 
Komisja zapytuje o właściwy tryb postępowania wyjaśniającego. Która Komisja 
jest władna wedle kompetencji do jego przeprowadzenia i w trybie jakich 
przepisów się ono odbywa.   

Jarosław Potępa 
 - Jako gość pozwolę sobie zabrać głos. Wydaje mi się, że zaistniała przesłanka z 
art. 383 §1 pkt 5 Kodeksu Wyborczego który mówi o działalności niezgodnej  
z ustawą. Świadczy to o możliwości wygaśnięcia mandatu.  
 
Łukasz Kasza 
 - Każdy kto ma inicjatywę uchwałodawczą to nawet na najbliższą Sesję może 
przygotować projekt uchwały. Komisja będzie się tym tematem zajmować tak jak 
wszystkimi tematami od 5 lat – merytorycznie i wyczerpująco. Jeśli stwierdzimy, 
że wystąpią przesłanki to taki projekt uchwały sporządzimy. Jeżeli ktoś uważa, że 
już trzeba projekt przygotować to może taki projekt sporządzić.  
 
Jarosław Potępa 
 - Wiem, że osoby uprawnione mogą wystąpić z projektem uchwały dlatego 
przyszedłem na posiedzenie Komisji bo myślałem, że jakiś pomysł na projekt 
uchwały będzie. Nie ma na co czekać. Prokuratura będzie sprawę prowadziła co 
najmniej 3 lata.  
 
Łukasz Kasza 
 - Prokuratura to jest całkiem inny temat. Prokuratura bada kto się podsiał pod 
pismem. Liczy się to w jaki sposób tutejszy Urząd został zawiadomiony  
o rzekomych nieprawidłowościach.  
 
Jarosław Potępa 
 - O tym mówię.  
 
Łukasz Kasza 
 - Uważa Pan, że sprawa już dojrzała ale nie składa Pan projektu uchwały.  
 
Jarosław Potępa 
 - Myślałem, że wyjdzie to z Komisji.  
 
Łukasz Kasza 
 - Wyjdzie albo nie wyjdzie. Wszystkie sprawy badamy.  
 
Jarosław Potępa 
 - Sprawa jakiś czas trwa i myślałem, że projekt uchwały będzie przygotowany.  
 
Łukasz Kasza 
 - Nie zgodzę się z tym.  
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Małgorzata Filipowicz 
 - Procedujemy wszystkie sprawy jednakowo. Powinniśmy wysłuchać strony, 
otrzymać opinię prawną i na podstawie tego jako Komisja stworzyć projekt 
uchwały.  
 
Łukasz Kasza 
 - Jeżeli ktoś uważa, że jesteśmy do czegoś zobowiązani terminowo to proszę mi 
to przedstawić. Uważam, że każdą sprawę obiektywnie rozważaliśmy. Wielokrotnie 
podejmowaliśmy uchwały. Nigdy się nie zdarzyło, żeby Rada Miasta podjęła inny 
kierunek uchwał niż proponowaliśmy i bardzo mnie to cieszy. Nikt nie czeka na 
prokuraturę bo prokuratura w temacie ważności mandatu się nie wypowiada tylko 
czy podpis pochodził od adresata. 
 
Jarosław Potępa 
 - Chciałem się tylko dowiedzieć  na jakim etapie jest sprawa.  
 

 skarga w sprawie braku wywozu nieczystości ciekłych, 
 
Komisja wysłuchała wyjaśnień Naczelnika Wydziału Infrastruktury Komunalnej  
i Inwestycji, który odniósł się do skargi.  
 
Wysłuchano również skarżącego, który odniósł się do skargi.  
 
Po wysłuchaniu obu stron Komisja będzie wnioskowała o uznanie sprawy za 
przedyskutowaną i zmianę charakteru pisma ze skargi na postulat. 
 
Ad. 4 
 
Komisja nie zgłosiła żadnych wniosków. 
 
Ad. 5 
 
Przyjęcie protokołu z dnia 14 grudnia 2023 r.  
 
Protokół został przyjęty jednogłośnie 
 
Ad. 6 
Zakończenie posiedzenia  
 

Przewodniczący Komisji-Łukasz Kasza podziękował wszystkim za przybycie po 
czym zakończył posiedzenie.  

 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji  
Monika Dulewicz      Łukasz Kasza  
 
 

 
 


